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Mircea Geoana a vizitat Uzina Dacia
Mircea Geoana, Presedintele Senatului Romaniei, a vizitat uzina Dacia de la Mioveni joi, 19 noiembrie.

La finalul vizitei, acesta a apreciat programul de investitii in resurse umane de la Dacia: „Vreau sa
salut faptul ca exista in acest moment un program de investitii in resursele umane de la Dacia, as
spune fara precedent in Romania. Peste un milion de ore de pregatire pentru cei care lucreaza in
aceasta fabrica. Si cred ca dezvoltarea infrastructurii si investitiile in oameni reprezinta cheia de
succes pentru anii urmatori.”

Geoana considera ca Dacia Logan, primul model care a revolutionat piata vehiculelor low-cost, este in
acelasi timp „primul brand industrial al Romaniei”: „Ceea ce demonstreaza Dacia este ca industria
romaneasca are potential.(…) Tara noastra nu a avut niciodata un brand tehnologic cu care sa ne
putem afisa in spatiul international si care sa arate ca Romania nu este o tara inapoiata, ci o tara care
are stiinta inginereasca, tehnologica.”

Intrebat de jurnalisti la finalul vizitei daca si-ar cumpara o masina Dacia, Mircea Geoana a declarat ca
asteapta cu nerabdare noul model SUV care se va fabrica la Mioveni si ca este convins de succesul
sau viitor pe plan intern si international.


